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                       TILSTED SKOLE 

                                      Skolebestyrelsesmøde  

    Mandag den 4. marts 2024 

                                                    Kl. 19 

                                                        DAGSORDEN REFERAT 

 

1 Meddelelser  

- Skolen  

- Fælles ejendomsadm. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-     Retningslinjer – Devices 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolen: 

Fælles ejendomsadministration er implementeret 

og vi mærker nu konsekvenserne af ikke at have 

en fuldtids Pedel tilknyttet skolen længere. Det 

giver udfordringer i hverdagen. Vi skal som 

skolen finde nye veje ind i mange ting. Det er 

svært når sådan noget sker midt i skoleår, da 

mange ting er planlagt og svære at flyttet rundt 

på. Der er knyttet nyt pedel personale til skolen. 

Tilsyn med legepladsen blev drøftet og 

renoveringen af redskaberne på legepladsen. 

Vigtigt at udfordringerne tages op ved 

evalueringen.   

  

Retningslinjer for devices blev drøftet. Eventuelle 

ændringer vil tages op på næste møde. 

Det er vigtigt at eleverne lærer at bruge deres 

mobil. De skal ikke længere kunne bruge dem i 

frikvartererne. Det har god effekt med en 

konsekvens, som med et klip i et 

mobilkørekortet. 

Kontoret laver et udkast til revidering af 

retningslinjen, det sendes rundt til godkendelse 

på Aula. Derudover skal der skal laves aftaler om, 

hvornår den nye retningslinje skal træde i kraft. 

Det tages op på pæd-rådsmøde og med elevrådet. 

Skolebestyrelsen har ingen kommentarer til 

Ferieplan for skoleåret 2025-2026. 

 

 

 

  

 

  

  

  

   

 

 



 

 2 

 

      -    Formanden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           

      -    Personalet 

 

 

 

 

 

      -    Elever 

            

 

Eventuelt 

 

Formanden:  

Der har været afholdt dialogmøde med BFU, men 

tilsted skole måtte melde afbud til mødet grundet 

sygdom. 

Referatet fra mødet bliver sendt rundt til 

bestyrelsen via Aula. 

Bestyrelsen for skole/forældre har i morgen møde 

med BFU. Pia orienterede om indholdet og 

forberedelsen til mødet i morgen. 

Der er vedtaget en ny model for 

ressourcetildelingen til de kommunale 

folkeskoler. 

Pia er blevet kontaktet af bestyrelsen for Hurup 

vedr. de økonomiske ressourcer, der er tildelt 

skolerne og som man i Hurup oplever som 

utilstrækkelig for at kunne drifte Hurup skole. 

Bestyrelsen afventer og ser konsekvenserne af 

den nye ressourcemodellen for Tilsted skole 

inden der tages stilling til en eventuel reaktion. 

 

Personalet:  

Der arbejdes med planlægning af skolefest. Der 

bliver afholdt National trivsel måling i klasserne. 

Planlægningen af det kommende skoleår er sat i 

gang.  

 

Elever: 

De havde meldt afbud. 

 

Eventuelt: 

Overgangen for kommende 6 klasse til Tingstrup 

blev drøftet. 

SFOen blev nævnt i forhold til at børnene skal 

være ude i lang tid om eftermiddagen.  

 

2 Fotograf – Tilsted Skole Nils orienterede om forskellige løsningen på, 

hvilke firmaer der kunne få opgaven som skolens 

fotograf. 

Det blev besluttet at skolefotografen får tilbudt 

opgaven. 

3 Økonomi ved GS Kort orientering om opgørelsen af regnskabsåret 

2023. 

 

4 Skoleintro ved GS  Gert orienterede om planen for skoleintro-

forløbet. 

5 Elevtrivsel – 

skole/hjemsamarbejde 

 

Nils orienterede i generelle vendinger om 

årsagsforklaringerne på hvorfor enkelte elever har 

søgt andre skoletilbud. 

6 Specialklasseområdet.  Udsættes til næste møde. 

 


